

СОДЕРЖАНИЕ

СОВРЕМЕННАЯ РОССИЯ: ИДЕОЛОГИЯ, ПОЛИТИКА, КУЛЬТУРА И РЕЛИГИЯ

<i>Сченснович В.Н.</i> Этнические и этноконфессиональные конфликты в современной России. (Сводный реферат).....	9
<i>Абдулагатов З.М.</i> Проблемы политики в контексте читательских интересов газеты «Ас-Салам».....	16

МЕСТО И РОЛЬ ИСЛАМА В РЕГИОНАХ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ, ЗАКАВКАЗЬЯ И ЦЕНТРАЛЬНОЙ АЗИИ

<i>Сченснович В.Н.</i> Роль религии в межконфессиональных отношениях Республики Башкортостан. (Аналитический обзор).....	25
<i>Дмитриева Е.Л.</i> Ислам в регионах Российского Севера. (Сводный реферат).....	43
<i>Сченснович В.Н.</i> Социально-политическая нестабильность в Казахстане и Киргизии. (Сводный реферат)	48
<i>Дмитриева Е.Л.</i> Влияние прихода талибов к власти в Афганистане на ситуацию в республиках Средней Азии. (Сводный реферат).....	55

ИСЛАМ В СТРАНАХ ДАЛЬНОГО ЗАРУБЕЖЬЯ

<i>Аватков В.А., Останин-Головня В.Д.</i> Религиозный фактор и мусульманское паломничество в российско-саудовских отношениях.....	64
<i>Кудаяров К.А.</i> Введение в оборонную политику Турции. (Аналитический обзор).....	72
<i>Погорельская С.В.</i> Ислам и новая идентичность Германии	95
<i>Шарипова Г.У.</i> Краткая история развития мультикультурализма в Малайзии	111

МУСУЛЬМАНСКИЙ МИР: ТЕОРЕТИЧЕСКИЕ И ФИЛОСОФСКИЕ ПРОБЛЕМЫ

<i>Атамали К.Е.</i> Ислам и межрелигиозный диалог. (Аналитический обзор).....	122
---	-----

CONTENTS

MODERN RUSSIA: IDEOLOGY, POLITICS, CULTURE AND RELIGION

<i>Valentina Schensnovich.</i> Ethnic and ethno-confessional conflicts in modern Russia. (Condensed abstract)	9
<i>Zaid Abdulagatov.</i> Problems of politics in the context of the newspaper As-Salam readers' interests	16

PLACE AND ROLE OF ISLAM IN REGIONS OF THE RUSSIAN FEDERATION, THE CAUCASSUS AND CENTRAL ASIA

<i>Valentina Schensnovich.</i> The role of religion in interfaith relations of the republic of Bashkortostan. (Analytical review)	25
<i>Elena Dmitrieva.</i> Islam in the regions of the Russian North. (Condensed abstract).....	43
<i>Valentina Schensnovich.</i> Socio-political instability in Kazakhstan and Kyrgyzstan. (Condensed abstract).....	48
<i>Elena Dmitrieva.</i> The influence of the taliban coming to power in Afghanistan on the situation in the republics of Central Asia. (Condensed abstract).....	55

ISLAM IN FOREIGN COUNTRIES

<i>Vladimir Avatkov, Vasily Ostanin-Golovnya.</i> Religious factor and moslem pilgrimage in russian-saudi relations	64
<i>Kanybek Kudayarov.</i> Introduction to Turkey's defense policy. (Analytical Review)	72
<i>Swetlana Pogorelskaja.</i> Islam and the new identity of Germany	95
<i>Sharipova Guzal.</i> A brief history of multiculturalism in Malaysia.....	111

THE MOSLEM WORLD: THEORETICAL AND PHILOSOPHICAL PROBLEMS

<i>Ksenia Atamali.</i> Islam and interreligious dialogue. (Analytical review)	122
---	-----